
 

  
 

 

 

SAK FRA HOVEDSTYRE ANGÅENDE FOTBALLHALL  

Hovedstyret i Nærbø IL sin innstilling til årsmøtet er: 
 
Årsmøtet vedtar at det settes ned en arbeidsgruppe som skal jobbe videre med fotballhall, herunder 
fremdriftsplan, finansieringsplan og potensielle leietakere og brukere av anlegget, med sikte på å 
utforme søknad om å realisere hallen. Det tas sikte på at planene kan behandles på neste årsmøte. 
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